



**a4w** **™A4Web Langenthaler.com®**  
Uhrwerk-Herstellungs-Fabrik  
Oberhardstrasse 20a  
4900 Langenthal/BE

Kontakt: Andreas Lützenberger  
Direkt: + 41 62 922 54 92

CH-4900 Langenthal

**a4w** **™A4Web Langenthaler.com®**  
Uhrwerk-Herstellungs-Fabrik  
Oberhardstrasse 20a  
4900 Langenthal/BE

Kontakt: Andreas Lützenberger  
Direkt: + 41 62 922 54 92

4900 Langenthal

## All products are non-dynamic, faster and DDoS-proof

There is one more serious graphic to be done by me than yesterday combined the three hologram graphics. Everything that made you think about my products. The graphics do not yet show the more effective advantage, depending on what the individual holograms stand for. This then really brings my seriousness to the front of the advertising banner or where the new graphic about power will find its place. Here is the textual description:

- the shop book is positioned the opposite of conventional e-commerce, non-dynamic in the Kernel-Preprocessor™ and from kfm. Shopping cart dynamically in the browser outside in the home office desktop. That's what the computer factories are aiming for. B2B without third fourth multi cards IT appendage quarrels, old oriental b2b multiplied shopping as only possible.

- the agenda book is scrolling in the kernel of the actual PHP on servers in hostings. Therefore, for the first time, it advances cloudlessness without cloud technology. With some larger customers, the advantage can mean cloud independence for companies, since my company is not huge, departure from several licenses can be managed due to theft protection. Interesting for smaller companies because cloudless agenda books from me are universal, without exception all 50 billion LAN devices in the world runs on all brand cell phones because of the PHP basis in the kernel.

- The clockworks-newspaper movements as well as the agenda-bookworks without clouds, running on everything. Here, however, ticking editing is possible in the newspaper editing system, which can also be set up conventionally chronologically with the same matrix tool.

So yesterday's graphic lacked some meaningfulness - these three products work on the basis of the exact opposite of the conventional offer and are therefore higher in the market value of other providers in the coming popularity because of the more unique and for some or many even better more lucrative offer for own needs,

will be published as a hit against the IT/gangs in a few hours,

So I win all 5 matches tomorrow in Solothurn-Hall1.

*Andreas Lützenberger*

## Alle Produkte undynamisch, schneller und DDoS-sicher

Es gibt noch eine gravierendere Grafik anzufertigen durch mich als gestern die drei Hologrammgrafiken vereint. Was schon alles nachdenklich stimmte über meine Produkte. Die Grafiken zeigen noch nicht den effektiveren Vorteil auf, je worauf das einzelne der Hologramme steht. Dies bringt dann erst so recht meine Seriosität an die Werbebannerkopffront oder wo die neue Grafik über Macht Platz finden wird. Hier der textliche Beschrieb:

- das Shop-Buchwerk ist umgekehrt positioniert zu herkömmlichem E-Commerce, undynamisch im Kernel-Preprocessor™ und ab kfm. Warenkorb dynamisch im Browser drin draussen im Homeoffice-Desktop. Das ist jenes was die Computerfabriken anstreben. B2B ohne dritte vierte Multi Karten IT Anhängsel-Streitereien, altes orientalisches b2b-Vervielfach-Shoppen so nur möglich.

- das Agenda-Buchwerk ist im Kernel des eigentlichen PHP auf Server in Hostings sich blätternd. Daher bringt es erstmals Wolkenlosigkeit ohne Cloudtechnik voran. Mit einigen grösseren Kunden kann der Vorteil die Wolkenunabhängigkeit für Firmen bedeuten, da meine Firma nicht riesig ist, Weggang von paar Lizenzern verkraftbar wegen Diebstahlschutz. Für kleinere Firmen daher interessant, weil wolkenlose Agenda-Buchwerke von mir Universal sind, ausnahmslos auf allen Markenhandys läuft ausnahmslos alle 50 Mrd. LAN-Geräten auf Welt wegen PHP-Basierung im Kernel.

- Die Uhrwerke-Zeitungswerke ebenso wie die Agenda-Buchwerke wolkenlos, auf restlos allem laufend. Hier aber tickende Redaktion möglich im Zeitungsredaktionssystem, welches auch herkömmlich chronologisch aufgebaut werden kann mit gleichem Matrixtool also.

Somit fehlte der gestrigen Grafik nämlich einiges an Aussagekraft - diese drei Produkte wirken auf dem basierten Fundament genau das Umgekehrte des herkömmlichen Angebotes und weisen sich dadurch höher im Marktwert anderer Anbieter in der kommenden Beliebtheit wegen dem einzigartigeren und für einige oder viele gar besseres lukrativeres Angebot für die eigenen Bedürfnisse,

wird als Schlag gegen die IT/Gangs in paar Stunden publiziert,

Ich gewinne alle 5 Matches somit morgen in der Stadthalle in Solothurn.

*Andreas Lützenberger*

